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سهميه تار�خ� نصيب ا�ران شد
ثبت رکورد جدید فصيحی توسط فدراسيون جهانی

فدراســيون جهان� دووميدان� ر�ورد جد�د سر�ع تر�ن دختر ا�ران 
را ثبت �رد تا او رسما ورود# مسابقات جهان� داخل سالن را �سب 
�ند. به گــزارش ورزش ســه، فرزانه فصيح�، قهرمــان و ر�ورددار 
دو# ٦٠ متر ا�ران در مســابقات داخل ســالن بلگراد صربســتان با 
ثبت زمان ٧.٢٩ ثانيه ضمن �ســب عنوان نخســت ا�ن رقابت، بار 
د�گر ر�ورد جد�د# در ا�ن ماده به ثبت رســاند. در حال� �ه ر�ورد 
ورود# مســابقات جهان� داخل ســالن ٧٫٣٠ اعلام شده بود، ثبت 
ا�ن ر�ورد به معنا# حضور فرزانه فصيح� در ا�ن رقابت ها به عنوان 
اولين دختر ا�ران� اســت. بعد از رســانه ا# شــدن ا�ن خبــر، د�روز 
ســا�ت فدراســيون جهان� هم ر�ورد جد�د فرزانه فصيح� را ثبت 
�ــرد تا حضور ا�ن دونده ا�ران� در مســابقات جهان� قطع� شــود. 
بــه ا�ن ترتيب برا# نخســتين بــار در تار�خ ورزش �شــور �J بانو از 
دووميدان� ا�ران به مســابقات قهرمان� جهان راه پيدا �رده اســت. 
گفتن� است؛ فصيح� ملقب به دختر باد ا�ران به زود# به �ار خود 
در صربستان پا�ان م� دهد و با حضور در تهران خود را برا# شر�ت 

در مسابقات قهرمان� داخل سالن آسيا آماده م� �ند.

پولادگر: عليزاده نمی  تواند متن منتشره را بخواند!
ســيدمحمد پولادگــر، رئيــس فدراســيون تRوانــدو در وا�نش به 
مبارزه �يميــا عليزاده برا# آلمان گفــت: «قانونا از آخر�ن حضور 
�J ورزشــRار در تر�يب تيم مل� اش با�د ٣ سال بگذرد تا بتواند 
 Jبرا# �شور جد�د باز# �ند مگر ا�ن �ه �ميته بين الملل� المپي
�ه تيم� از پناهجو�ان راه انداخته �ار# �ند �ه آن هم شــرا�ط� 
دارد.» او همچنين درخصوص بيانيه منتسب به عليزاده هم گفت: 
«مطالب� �ه از سو# او عنوان شده و د�گران �ه ا�ن متن ها را با او 
منتشــر �ردند دروغ ها# ز�اد# دارد. مطلب� �ه از قول او منتشر 
شــده مطمئنا خودش نگفته چون او حت� نم�  تواند ا�ن متن را از 

رو بخواند.» 

داورزنی: به کولاکوویچ بابت رفتارش تذکر دادم
محمدرضــا داورزن�، رئيس فدراســيون واليبــال در وا�نش به 
حر�ــت اخيــر ا�گــور �ولا�وو�چ، ســرمرب� تيم مل� �ــه بعد از 
�ســب ســهميه المپيJ علامت هيــس را به منتقدانش نشــان 
داد، گفت: «رفتار غيرحرفه ا# از طرف هر �ســ� چه مرب� تيم 
مل� و چه �سان� �ه در ٢ سال گذشته تيم را ز�ر سوال بردند، 
انجام شــود خوب نيســت. بابت ا�ــن رفتار بــه �ولا�وو�چ تذ�ر 
دادم و خواهم داد اما ا�ن �ه در ســا�ه ا�ن موضوع، �ل عملRرد 
تيم مل� و �ســب ســهميه ز�ر ســوال برود را نم�  پســندم. همه 
با�د آســتانه تحمل مان را افزا�ش دهيم و اگر نقد# وجود دارد 
منصفانــه مطرح شــود. من هم به ســرمرب� تذ�ــر دادم و گفتم 

غيرحرفه ا# است و نبا�د اتفاق بيفتد.»

سوژه
اعتراض عليرضا دبير به سعيدى در مجمع عمومی کميته ملی المپيک

چهل وهفتمين مجمع عموم� 
�ميتــه ملــ� المپيــJ د�روز 
به ر�اســت ســيدرضا صالح� امير#، رئيس 
�ميتــه ملــ� المپيــJ و بــا حضور مســعود 
سلطان� فر، وز�ر ورزش و جوانان، �يRاوس 
ســعيد#، دبير�ل �ميتــه و اعضا# مجمع 
برگزار شــد. الهــه احمد# و �وســi �رم�، 
٢ ورزشــRار# بودند �ه در ا�ن جلسه حاضر 
شدند. پيمان فخر# و مهرو �مران� به عنوان 
نما�نده داوران و مربيان و نســاج� و آرارات 
بــه عنوان نما�نــده باشــگاه ها در ا�ن مجمع 
حضور داشتند. همچنين نصرا... سجاد#، 
اصغــر رحيمــ�، مهيــن فرهــاد# زاد و فر�با 
محمد�ان نيز �ارشناســان خبــره در مجمع 
عمومــ� بودند. در ابتــدا# مجمع �يRاوس 
تا�يــد  ســعيد# ضمــن عــرض خيرمقــدم 
�ــرد گزارشــ� از عملRرد �ميتــه به صورت 
تصو�ر# ارائه شــده. ســپس صالح� امير# 
با اشــاره به گزارش عملRرد ٢ سال گذشته 
�ميتــه عنــوان �رد: «ط� ٢ ســال گذشــته 
نيمــ� از راه را بــا هــم طــ� �رد�ــم و در ا�ن 
مسير با فراز و فرودها# ز�اد# رو به رو شد�م 
امــا مســير را گــم  نRرد�ــم چــون هيچ �J از 
د�گر# پيش� نگرفت و مسيرش را جدا نRرد 
و همد�گر را �ار# �رد�م. اصول� را راهنما# 
خود قرار داد�م و اخلاق و مســئوليت پذ�ر# 
 J� را ســرلوحه امور �رد�م. ورزش در ا�ران
نهاد اســت و صعود بــه قله موفقيــت در گرو 
همدلــ� و همگرا�ــ� اســت.» او با اشــاره به 
تشRيل �ميسيون ها# هفده گانه در �ميته 
گفت: «وقت� �J دستگاه بتواند از ١٧٠ مغز 
و انسان فرهيخته در تشRيلات خود استفاده 
�ند، قطعا دچار تحولات مثبت خواهد شد.» 
در  فرهنــگ  روح  دميــدن  صالح� اميــر# 
ورزش را اولو�ــت ا�ن �ميتــه خواند و گفت: 
«بــاور دار�ــم ورزش قهرمان� بــدون توجه به 
عناصــر فرهنگ� به مقصد نخواهد رســيد.» 
و  شفاف ســاز#  �ــرد  تا�يــد  همچنيــن  او 
اغناساز#، استراتژ# رسانه ا# �ميته بوده.» 
رئيس �ميته مل� المپيJ در بخش د�گر# 
از صحبت هــا# خــود بــه افزا�ــش بودجــه 
صددرصد# ا�ن �ميته اشــاره �رد: «منابع 

و بودجه �ميته را از ٤٣ميليارد در سال ٩٦ 
با تخصيص ٣٨درصد به ٩٤ميليارد در سال 
٩٨ رســاند�م و در ٢ ســال اخير بودجه را به 
افزا�ش صد درصد# رساند�م و در سال ٩٩ 
هم فراتر از ا�ن خواهيم رفت.» او با اشــاره به 
آغاز فعاليتش در �ميته از تار�خ ٢٥ د# ماه 
٩٦ گفت: «از بدو ورودم به �ميته باور داشتم 
�ه توســعه و موفقيت ورزش در گرو همدل� 
ورزش،  وزارت  بــا  حدا�ثــر#  همگرا�ــ�  و 
فدراسيون ها و �ميته مل� پارالمپيJ است. 
با همين باور به شدت از حاشيه دور# �رد�م 
و آن را ســم� مهلJ م� دانيــم. وز�ر ورزش 
منابــع  بدانيــم  و  م� دانــم  ورزش  محــور  را 
وفاق صدها برابر بيشــتر از انشــقاق است.» 
صالح� امير# همچنين عنوان �رد: «توسعه 
د�پلماس� ورزش� با هدف �اهش تهد�دها 
و راه انــداز# شــورا# راهبــرد# بــه عنــوان 
ترسيم �ننده راه �ميته مل� المپيJ از د�گر 
اقدامــات صورت گرفتــه ا�ــن �ميتــه ط� ٢ 

سال گذشته بوده.» 
 سلطان� فر: شفافيت مال� و بودجه ا� 

اتفاق خوب� در $ميته است
مســعود ســلطان� فر، وز�ــر ورزش امــا در 
 Jــرد �ميتــه ملــ� المپيــRتشــر�ح عمل
در ٢ ســال گذشــته گفت: «فRــر م� �نم 
 Jاتفاقــات خوبــ� در �ميته ملــ� المپي
رخ داد بــه خصــوص در بحــث شــفافيت 
مالــ� و بودجه ا#. تعامل� �ه �ميته مل� 
المپيــJ بــا بخش هــا# مختلــi داشــته 
بســيار خوب بــوده. نتا�ــج ا�ــن اقدامات 
را در رو�دادهــا# مختلــi م� بينيــم. به 
صورت مشترx با �ميته مل� المپيJ در 
ستاد عال� باز# ها نشست ها�� را دار�م 
�ــه عملRــرد و فعاليــت فدراســيون ها را 
رصد م� �نيم و تلاش م� �نيم مشRلات 
آ�نــده  روز   ٣  ،٢ در  �نيــم.  برطــرف  را 
�مJ هز�نه ٦ ماه اول را به ورزشــRاران� 
�ه سهميه المپيJ گرفته اند م� دهيم.» 

از  بيشــتر�  حما�ت هــا�  ســعيد�:   
فدراسيون ها� المپي.� خواهيم داشت

ســعيد#،  �يــRاوس  مجمــع  ا�ــن  در 
دبيــر�ل �ميته مل� �ه پيش تر در پســت 

گــزارش  م� �ــرد  فعاليــت  خزانــه دار# 
مالــ� و عملRــرد بودجــه را ارائــه �ــرد. 
�ميتــه  دبيــر�ل  مجمــع  حاشــيه  در  او 
ملــ� المپيJ دربــاره برنامه هــا# �ميته 
 Jالمپيــ در جهــت حضــور# موفــق در 
٢٠٢٠ تو�يــو گفــت: «تا امروز جلســات 
مختلفــ� با فدراســيون ها# ورزشــ� هم 
ســطح  در  هــم  و  �ارشناســ�  ســطح  در 
راهبرد# در ســتاد عالــ� باز# ها برگزار 
شــده. از نظــر منابــع مال� ســع� �رد�م 
در �ميته مل� المپيــJ با تصو�ب هيئت 
اجرا�� بودجه فدراسيون ها را به صورت 
�امل و پيــش از موعد پرداخــت �نيم �ه 
خوشــبختانه محقــق شــد. علاوه بــر ا�ن 
مبلغــ� حــدود ٢٫٥ميليــارد تومــان نيــز 
بــه فدراســيون ها�� �ــه �ســب ســهميه 
�ــرده بودند پرداخت �رد�ــم. پيش بين� 
پرداخــت ٥ميليارد تومــان برا# �مJ به 
داشــته ا�م  را  المپيRــ�  فدراســيون ها# 
�ــه تا�نــون ٥٠درصــد آن انجام شــده، 
اميدوار�ــم تــا پا�ــان ســال و در صــورت 
نيــز  خزانــه  از  در�افــت  و  منابــع  جــذب 
پرداخت شــود. حقوق ورزشــRاران نيز به 
ميــزان ٦٠ميليــون تومــان ســالانه برا# 
قهرمانانــ� �ــه موفق به �ســب ســهميه 
شــده اند، پرداخــت شــود �ــه ٥٠درصد 
و  جوانــان  و  ورزش  وزارت  توســط  آن  از 
مابقــ� نيــز در ســال آ�نــده تعهــد �ميته 
ملــ� المپيــJ خواهد بــود �ــه پرداخت 
خواهد شــد. قطعــا تــا پيــش از برگزار# 
المپيــJ حما�ت هــا# بيشــتر# صورت 
خواهد گرفت.» گفتن� اســت؛ در مجمع 
عموم� �ميته، ســيدرضا صالح� امير# 
با اشاره به زوج بودن تعداد اعضا# هيئت 
اجرا�� و مشــRل داشتن در را# گير# ها 
گفت: «٢ راه دار�م؛ �ا آخر�ن نفر منتخب 
مجمع انتخابات� �ه محسن رضوان� بود 
عضو هيئت اجرا�� شــود �ا ا�ن �ه مجمع 
فوق العاده و انتخابات بگذار�م �ه زحمت 
دارد.» در ادامه اعضا# هيئت اجرا�� به 
حضور محسن رضوان� در هيئت اجرا�� 

را# دادند.

صالحی اميرى: بودجه کميته ملی را به افزایش صددرصدى رساندیم

اخبار

صعود همگروه ها� ا�ران به مرحله 
نيمه نها��

ازبکستان و کره جنوبی در یک 
قدمی المپيک

تيــم   ٢ �ره جنوبــ�  و  ازبRســتان  تيم هــا# 
همگروه ا�ران به مرحله نيمه نها�� مسابقات 
انتخابــ�  و  آســيا  ســال   ٢٣ ز�ــر  قهرمانــ� 
المپيJ صعــود �ردند. در مرحله �J چهارم 
نها�� ا�ــن باز# ها �ره جنوب� در شــرا�ط� 
موفق به شRســت اردن با نتيجه ٢-�J شــد 
�ه در ثانيه ها# پا�ان� باز# گل دوم و برتر# 
را به ثمــر رســاند. �ره جنوبــ� در باز# ها# 
گروهــ� تنهــا تيمــ� بــود �ــه هــر ٩ امتيــاز 
ممRن را �ســب �رده بــود. �ره ا# ها بعد از 
نا�ب قهرمانــ� در جام جهانــ� جوانــان حالا 
 Jبه دنبــال درخشــش در باز# هــا# المپي
هســتند. البته با�د به ا�ن نRته اشاره �رد �ه 
در جر�ان ا�ن بــاز# �ره ا# ها به مراتب بهتر 
از اردن بــاز# �ردند و اردن بــا باز# دفاع� 
به دنبال �شــاندن بــاز# به ضربــات پنالت� 
بــود. در د�گر باز# مرحلــه �J چهارم نها�� 
ازبJ هــا با نتيجه ٥-�J امارات را شRســت 
دادنــد. ازبRســتان هم در گــروه C بــا ا�ران 
همگروه بود. صعود ٢ تيم از گروه C به مرحله 
نيمه نها�� باز# ها نشان م� دهد �ه ا�ران با 
قرعه سخت� روبه رو شده بود. حالا در مرحله 
نيمه نها�ــ� عربســتان بــا ازبRســتان بــاز# 
م� �ند و �ره جنوب� نيز به مصاف اســتراليا 
م� رود. ا�ن باز# ها فردا برگزار م� شود. ٢ 
تيــم راه �افته بــه باز# نها�� بــه همراه برنده 
بــاز# رده بند# راه� المپيJ خواهند شــد 
و ژاپــن هم به عنوان ميزبــان المپيJ در ا�ن 
باز# هــا حاضــر م� شــود. بــه واقــع ا�ــن بار 
آســيا در المپيــJ ٢٠٢٠ تو�يــو ٤ نما�نده 
خواهد داشت. پيش از ا�ن باز# ها# مرحله 
�J چهارم نها�� عربســتان �J-صفر تا�لند 
را شRســت داده بــود و اســتراليا بــا هميــن 

نتيجه از سد سور�ه گذشت.

بعد از ارائه گزارش مال� در مجمع �ميته مل� المپيJ توســط ســعيد# دبير�ل، 
عليرضا دبير، رئيس فدراســيون �شــت� به آن اعتراض �ــرد و گفت: «طبق قانون 
ســوال دارم. حسابرس بيش از ٣ ســال م� تواند بماند �ا نه؟ من از هيئت اجرا�� 
گلا�ه دارم، آن ها نما�نده فدراســيون ها هســتند و با�د از بودجه آن ها دفاع �نند. 
خواهشــم ا�ن اســت ما را در�ابيد. ما علاقه ا# ندار�م به هيئــت اجرا�� بيا�يم اما 
نبا�د ا�نطور باشــد �ه هر �ســ� بــه هيئت اجرا�� م� آ�د، دنبــال بودجه خودش 
باشــد. عدالــت را در ســال ٩٧ رعا�ــت نRرد�د.» ســعيد# اما در وا�نــش به دبير 
گفت: «فقط درباره حســابرس صحبت �نيد.» دبيــر هم گفت: «من فقط ٣ دقيقه 
م� خواهــم صحبت �نم، چرا گارد م� گير�د؟ ســال ٩٥ �شــت� ٥ميليارد گرفته 
در حال� در ســال ٩٨ مــا فقط ٢ميليــارد بودجه دار�ــم.» صالح� امير# هرچند 
�ــه در وا�نش به صحبت ها# دبير گفت اعتراض او وارد اســت اما خطاب به دبير 
گفت: «ما بودجه را در اختيار شــما م� گذار�م، خودتان توز�ع �نيد. �شــت� رو# 
ســRو برود، همه خوشــحال م� شو�م. اگر مورد خاص� هســت �ه م� گو�يد �م و 
ز�اد شــده، ذهنيت شماســت. اگر عز�زان ابهام دارند در اتاق من باز اســت. تذ�ر 
دبيــر را وارد م� دانم و با�د شــاخص و مبنا برا# توز�ع بودجه داشــته باشــيم و در 
جلسه سلطان� فر با فدراسيون ها شاخص ها را بيان م� �نم. شهادت م� دهم ا�ن 
بودجه برا# �شت� �اف� نيست. بقيه فدراسيون ها هم حق دارند. ما مسئول همه 
بودجه فدراســيون ها نيســتيم فقط بودجه المپيJ را با�د تاميــن �نيم.» دبير هم 
گفت: «من درد و دل ها�م را با وز�ر انجام خواهم داد اما بحث ا�ن است �ه بده� 
�J فدراســيون صفر اســت و فدراســيون� د�گر ٦٠ميليارد. البته ا�ن بحث ها در 
مجمع طبيع� اســت.» نRته جالب ا�ن �ه مهد# عل� نــژاد، معاون وز�ر ورزش در 
وا�نش به صحبت ها# دبير درخصوص بودجه �شت� در جمع خبرنگاران گفت: 
 Jمثل �شت� تقر�با ٨٠درصد بودجه داد�م و نزد� �Rبه فدراســيون ها# المپي»
٩ و نيم ميليارد به �شــت� پرداخت� داشتيم و تا چند روز آ�نده هم تزر�ق جد�د# 

به فدراسيون ها خواهيم داشت.»

اعتراض عليرضا دبير به دبيرکل کميته!

عذرخواهی زاهدى فر از استقلال و هوادارانش 
محمدحســين زاهد# فر، داور ليگ برتر فوتبال در حاشــيه �لاس ها# نيم فصل داور# و بررســ� عملRرد داوران در نيم فصل اول، در مورد باز# 
استقلال-ســپاهان و صحنه هند �� روش اســتنل� و حواش� بعد از آن گفت: «از لازمه ها# �J داور، داشتن شهامت است �ه بتواند قضاوت �ند 
و همين �ه شــهامت پذ�رفتن اشــتباه را داشــته باشــد. در آن باز# اشــتباه صورت گرفت �ه ا�ن اشــتباه از جانب تيم داور# بود و در وهله نخست 
متوجه بنده است. همانطور �ه �J داور به خاطر قضاوت خوبش تشو�ق م� شود، به خاطر قضاوت بد هم تنبيه م� شود و ا�ن �ه چگونه ا�ن تنبيه 
اعمال م� شــود به عهده �ميته داوران اســت و بنده تمRين م� �نم و شــهامت ا�ن را دارم �ه از جامعه فوتبال، باشــگاه اســتقلال و هوادارانشــان 
معذرت خواه� �نم و قطعا تلاشم را م� �نم �ه در آ�نده در صورت قضاوت در ليگ برتر، اشتباه تاثيرگذار# نداشته باشم. بنده چند�ن سال است 

در ليگ برتر قضاوت م� �نم و باز# ها# استقلال و پرسپوليس را نيز سوت زده ام.»


